報表代號: FHBE010R01 貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

程式代號: FHBE010 列印時間: 17:35:06

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2510.20.00.00-5	已磨碎之天然磷酸鈣,天然磷酸鋁鈣及磷酸鹽白堊		508
	Natural calcium phosphates, natural aluminium calcium phosphates and		
	phosphalic chalk, ground		
2901.29.90.00-4	其他不飽和非環烴		508
	Other acyclic hydrocarbons, unsaturated		
2902.19.00.90-5	其他環烷烴、環烯屬及環萜烯		508
	Other cyclanes, cyclenes and cycloterpenes		
2905.12.10.00-6	丙醇		508
	Propan-1-ol (propyl alcohol)		
2905.13.00.00-7	正丁醇		508
	Butan-1-ol (n-butyl alcohol)		
2905.14.10.00-4	異丁醇		508
	Isobutyl alcohol		
2905.14.90.00-7	其他丁醇		508
	Other butanols		
2905.16.00.00-4	辛醇及其異構物		508
	Octanol (octyl alcohol) and isomers thereof		
2905.19.50.00-0	戊醇及其異構物		508
	Pentanol (amyl alcohol) and isomers thereof		
2905.19.90.90-3	其他飽和一元醇		508
	Other saturated monohydric alcohols		

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

異動編號: R10529

程式代號: FHBE010

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2905.29.90.90-1	其他不飽和一元醇		508
	Other unsaturated monohydric alcohols		
2905.32.00.00-4	1,2-丙二醇		508
	Propylene glycol (propane-1,2-diol)		
2905.42.00.00-2	異戊四醇		508
	Pentaerythritol		
2905.59.90.90-4	其他非環醇之鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物		508
	Other halogenated, sulphonated, nitrated or nitrosated derivatives of acyclic		
	alcohols		
2906.19.10.00-8	龍腦,冰片	502	502
	Borneol, champhor baroos		508
2906.19.20.00-6	1 - 萜烯 - 8 - 醇		508
	Terpineols		
2906.19.90.00-1	其他環烷、環烯或環萜烯醇及其鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物		508
	Other cyclanic, cyclenic or cycloterpenic alcohol and cyclic alcohols and their		
	halogenated, sulphonated nitrated or nitrosated derivatives		
2909.20.90.00-5	其他環烷、環烯、或環萜烯醚及其鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物		508
	Other cyclanic, cyclenic or cycloterpenic ethers and their halogenated		
	sulphonated, nitrated or nitrosated derivatives		

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

程式代號: FHBE010 異動編號: R10529

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2909.49.99.00-3	其他醚醇及其鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物 Other ether alcohols and their halogenated, sulphonated, nitrated or nitrosated derivatives		508
2909.60.20.00-1	過氧化醇、過氧化醚、過氧化酮及其鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物,香料用 Alcohol peroxides, ether peroxides, ketone peroxides and their halogenated, sulphonated, nitrated or nitrosated derivatives, for perfumery purposes		508
2912.12.00.00-9	乙醛(醋醛) Ethanal (acetaldehyde)	553	508 553
2912.49.90.00-7	未列名醛醚、醛酚及具有其他氧官能基之醛 Aldehyde-ethers, aldehyde-phenols and aldehydes with other oxygen function, n. e. s.		508
2914.19.00.00-0	未列名無其他氧官能基之無環酮 Acyclic ketones without other oxygen function, n. e. s.		508
2914.29.10.00-6	樟腦 Camphor		508
2914.29.90.00-9	其他無其他氧官能基之環烷酮、環烯酮或環萜烯酮 Other cyclanic, cyclenic or cycloterpenic ketones without other oxygen		508
2914.50.00.00-0	酮酚及具有其他氧官能基之酮 Ketone-phenols and ketones with other oxygen function		508

報表代號: FHBE010R01 貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

程式代號: FHBE010 列印時間: 17:35:06

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2915.70.21.00-0	十六酸(軟脂酸)		508
	Palmitic acid		
2915.70.22.00-9	十六酸(軟脂酸)鹽類及酯類		508
	Salts and esters of palmitic acid		
2915.90.30.00-5	十二酸(月桂酸)		508
	Lauric acid		
2915.90.40.00-3	十四酸(肉豆蔻酸)		508
	Myristic acid		
2915.90.60.00-8	十二酸酯類及十四酸酯類		508
	Esters of lauric acid and myristic acid		
2916.11.20.00-2	丙烯酸之鹽類		508
	Salts of acrylic acid		
2916.14.90.00-4	其他甲基丙烯酸之酯類		508
	Other esters of methacrylic acid		
2916.31.00.10-0	苯甲酸乙酯		508
	Benzoic acid ethyl ester (Ethyl benzoate)		
2916.39.11.40-3	苯醋酸2-苯乙酯		508
	2-phenylethyl phenylacetate		
2917.13.00.00-3	壬二酸、癸二酸、其鹽類及酯類		508
	Azelaic acid, sebacic acid, their salts and esters		

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

異動編號: R10529

程式代號: FHBE010

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2918.19.90.10-5	2,2-二苯基-2-羥基乙酸		508
2918.99.00.90-0	2,2-Diphenyl-2-hydroxyacetic acid 其他附加有氧官能基之羧酸及其酐、鹵化物、過氧化物及過氧酸;其 鹵化、磺化、硝化或亞硝化衍生物 Other carboxylic acids with additional oxygen function and their anhydrides, halides, peroxides and peroxyacids; their halogenated, sulphonated, nitrated or nitrosated derivatives		508
2921.11.00.30-3	二甲胺或三甲胺及其鹽類 Dimethylamine or trimethylamine and their salts		508
2922.49.10.00-2	DIL - 苯胺基乙酸 Dl-phenyl glycine		508
2922.49.20.00-0	美非那米克酸[N-(2,3-二甲基苯基)胺基苯甲酸] Mefenamic acid (N-(2,3-xylyl) anthranilic acid); (2-[(2,3-Dimethylphenyl)amino]-benzoic acid)		508
2925.19.90.00-8	其他醯亞胺及其衍生物;其鹽類 Other imides and their derivatives; salts thereof		508
2929.90.00.20-1	環己胺基磺酸鈉(糖蜜素) Sodium cyclamate		508
2930.20.90.00-8	硫代胺甲酸鹽(酯)及其他二硫代胺甲酸鹽(酯) Thiocarbamates and other dithio carbamates		508

貨品輸入規定變更明細表 報表代號: FHBE010R01 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06 程式代號: FHBE010

貨品號列	货 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
2930.90.20.00-8	D,L-蛋胺酸D,L-羥基異構物		508
	D, L-hydroxy analog of D, L-methionine		
2930.90.40.00-4	半胱胺酸		508
	Cysteine		
2930.90.59.00-2	其他二硫代碳酸鹽或酯(黃酸鹽或酯)		508
	Other dithiocarbonates (xanthates)		
2932.12.00.00-5	2 - 呋喃醛(呋喃甲醛)		508
	2-Furaldehyde (furfuraldehyde)		
2932.13.10.00-2	呋喃甲醇		508
	Furfuryl alcohol		
2932.19.10.00-6	呋喃		508
	Furan		
2933.19.00.90-8	其他結構中含有一未稠合吡唑環(不論是否氫化)之化合物		508
	Other compounds containing an unfused pyrazole ring (whether or not		
	hydrogenated) in the structure		
2933.99.10.00-8	吲哚		508
	Indole		
2933.99.90.30-5	二苯乙醇酸 - 3 - 奎寧環基酯		508
	3-Quinuclidinyl benzilate		

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11 列印時間: 17:35:06

程式代號: FHBE010

異動編號	:	R10529
		1(1032)

/ts 1-4 H ts	m	原 列	改列
	貨 名	輸入規定	輸入規定
2934.10.00.00-5	結構中含有一未稠合噻唑環(不論是否氫化)之化合物		508
	Compounds containing an unfused thiazole ring (whether or not hydrogenated)		
	in the structure		
2934.20.90.00-4	其他結構式中含苯駢噻唑環(不論是否氫化)之化合物,未經進一步		508
	稠合者		
	Other compounds containing in the structure a benzothiazole ring-system		
	(whether or not hydrogenated), not further fused		
2939.30.10.00-4	咖啡鹼無水物	802	834
	Caffeine Anhydrous (3,7-Dihydro-1,3,7- trimethyl-1H-purine-2,6-dione)		
2939.30.20.00-2	咖啡鹼	802	834
_,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,	Caffeine Monohydrate (3,7-Dihydro-1,3,7- trimethyl-1H-purine-2,6-dione		
	monohydrate)		
3204.12.20.00-0	以酸性染料為基料之調製品		508
2 23 1122.23 3	Preparations based on acid dyes		
3204.17.20.00-5	以合成有機顏料為基料之調製品		508
	Preparations based on synthetic organic pigments		
3204.19.91.90-8	其他合成有機色料,不論是否符合化學定義(包括第3204・11		508
320 1119.91190	至第3204·19目之兩種或以上色料及混合物)		200
	Other synthetic organic colouring matter, whether or not chemically defined		
	(including mixtures of colouring matter of two or more of the subheadings Nos.		
	3204.11 3204.19)		
	•		

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

異動編號: R10529

程式代號: FHBE010

貨品號列	。	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
3204.90.00.00-9	其他用作發光劑之合成有機產品,不論是否符合化學定義	17497 V/YU/C	508
	Other synthetic organic products of a kind used as luminophores, whether or		
	not chemically defined		
3205.00.20.00-3	以本章註三所述色澱為基料之調製品		508
	Preparations as specified in Note 3 to this Chapter based on colour lakes		
3206.19.00.00-5	其他以二氧化鈦為基料之顏料及調製品		508
	Other pigments and preparations based on titanium dioxide		
3301.12.00.00-6	橙油		508
	Orange oil		
3301.13.00.00-5	檸檬油		508
	Lemon oil		
3301.19.00.00-9	其他柑桔屬精油		508
	Other essential oils of citrus fruit		
3301.25.00.00-1	其他薄荷製精油		508
	Essential oil of other mints		
3301.30.00.00-4	樹脂狀物質		508
	Resinoids		

貨品號列	貨 名	原 列 輸入規定	改 列 輸入規定
3301.90.90.00-2	其他由油脂、固定油、蠟或類似品中以萃香法或滲浸法所得之精油濃縮液;精油脫萜所得之萜副產品;精油之水餾液及水溶液 Other concentrates of essential oils in fats, in fixed oils, in waxes or the like, obtained by enfleurage or maceration; terpenic by-products of the deterpenation of essential oils; aqueous distillates and aqueous solutions of essential oils		508
3302.10.10.00-5	以芳香物質為基料,用以調製飲料之酒精製品,含酒精強度以容積計 超過 $0\cdot 5\%$ 者 Compound alcoholic preparations based on odoriferous substance, of a kind u sed for the manufacture of beverages, with an alcoholic strength by volume exceeding 0.5% vol		508
3302.90.00.00-0	其他工業原料用之芳香物質混合物及以一種或以上此類芳香物質為基料之混合物(包括醇類溶劑在內) Other mixtures of odoriferous substances and mixtures (including alcoholic solutions) with a basis of one or more of these substances, of a kind used as raw materials in industry		508
3402.11.00.00-5	陰離子性有機界面活性劑 Anionic, organic surface-active agents		508
3402.20.00.00-4	零售包裝界面活性製劑、洗滌製劑及清潔製劑 Surface-active preparations, washing preparations and cleaning preparations, put up for retail sale		508

貨品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

異動編號: R10529

號列項數: 81

程式代號: FHBE010

貨品號列	貨 名	原 輸入	列 規定	改 輸入	列 規定
3402.90.00.00-9	其他界面活性製劑、洗滌製劑及清潔製劑			50)8
	Other surface-active preparations, washing preparations and cleaning				
	preparations				
3404.20.00.00-2	聚(氧化乙烯)(聚乙二醇)蠟			50)8
	Poly(oxyethylene) (polyethylene glycol) wax				
3404.90.90.90-9	其他人造蠟及調製蠟			50)8
	Other artificial waxes and prepared waxes				
3802.90.19.00-4	其他活性天然礦產品			50)8
	Other activated natural mineral products				
3807.00.10.00-7	木焦油;木餾油			50)8
	Wood tar oil; wood creosote				
3823.11.00.00-6	硬脂酸			50)8
	Stearic acid				
3824.90.12.00-5	雜醇油			50)8
	Fusel oil				
3905.91.00.00-0	其他乙烯酯之共聚合物或其他乙烯基共聚合物,初級狀態			50)8
	Copolymers of other vinyl esters or other vinyl copolymers, in primary forms				

報表代號: FHBE010R01 程式代號: FHBE010

異動編號: R10529

輸入規定代號說明

品輸入規定變更明細表 列印日期: 104/12/11 列印時間: 17:35:06

(空白)

准許(免除簽發許可證)。

Import permitted (free from licensing)

406

進口動物用藥品(包括原料藥、製劑及生物藥品):(一)應檢附(1)動物用藥品販賣業許可證影本及行政院農業委員會核發之輸入動物用藥品許可證影本(非輸入動物用藥品許可證之持有者,應加附原證持有者之授權文件或於該許可證影本上加蓋授權使用之章戳原本),或(2)含該成分製劑之製造動物用藥品許可證影本及行政院農業委員會動植物防疫檢疫局核發之「動物用藥品自用原料藥輸入審核通知書」。(二)如屬樣品、贈品,應檢附行政院農業委員會動植物防疫檢疫局核發之「動物用藥品樣品、贈品輸入審核通知書」。

For importation of veterinary medicines (including raw material pharmaceutical products, pharmaceutical products and biological products): (1) a) A photocopy of veterinary medicine import license issued by the Council of Agriculture, Executive Yuan (Non-licensed importers shall submit an application together with an authorization documentation issued by the owner of such a license or a photocopy of the medicine license with a stamp indicating that authorization to use the license has been granted) and a photocopy of a veterinary drug dealers license are required, or b) a "Notice For Importing Raw (Bulk) Material Limited to The Veterinary Drug Manufacturer Self Use" issued by the Bureau of Animal and Plant Health Inspection and Quarantine, Council of Agriculture, Executive Yuan, and a photocopy of a license for manufacturing veterinary drug containing the pharmaceutical products are required. (2) If the imported goods are samples or

列印日期: 104/12/11

列印時間: 17:35:06

報表代號: FHBE010R01 程式代號: FHBE010 異動編號: R10529

輸入規定代號說明

502

503

gifts, a "Notice for Importing Veterinary Medicines Samples" issued by the Bureau of Animal and Plant Health Inspection and Quarantine, Council of Agriculture, Executive Yuan is required.

進口乾品: (一)應檢附中藥商執照(或衛生福利部核發之藥品製造 許可證)影本(二)貨品名稱應註明中藥材及中文本草名。進口非乾 品,不受前述之限制。

For importing dry goods: (1) A photocopy of business license for dealing with Chinese medicine(or pharmaceutical manufacturing license issued by the Ministry of Health and Welfare) is required. (2) Commodity description shall indicate Chinese medicine materials and the specific name in Chinese. The above regulations do not apply to importing non-dry goods.

進口人用藥品(包括製劑、原料藥、助診藥類及人用生物製劑):應 檢附(一)藥商許可執照影本及衛生福利部核發之(輸入)藥品許可 證影本,或(二)衛生福利部核發之同意文件。

Importation of drugs (including pharmaceutical products, active pharmaceutical ingredients, diagnostics and biological products) for human use requires either of the following: (1) a photocopy of the drug (import) license issued by the Ministry of Health and Welfare together with a photocopy of the license of the pharmaceutical firm; or (2) an approval issued by the Ministry of Health and Welfare.

報表代號: FHBE010R01 程式代號: FHBE010 異動編號: R10529

輸入規定代號說明

508

列印日期: 104/12/11 列印時間: 17:35:06

一、進口食品添加物應依下列規定辦理: (一)輸入衛生福利部發布「食品添加物使用範圍及限量暨規格標準」收載之單方食品添加物(香料除外),應檢附衛生福利部核發之食品添加物許可證影本,並依F01規定辦理。(二)如屬香料或複方食品添加物,應依F01規定辦理。三、進口非食品添加物之食品原料,應依F01規定辦理。三、如屬食品添加物之樣品、贈品,應檢附衛生福利部核發之「貨品進口同意書申請書(食品、添加物樣品)」。四、進口非供食品或食品添加物用途者,於進口報單填列專用代碼DH99999999508,免依上述規定辦理。

1. For importation of food additives must be handled according to the following regulations: (1) If the petitioned food additive (excluding flavorings) is a single chemical enlist in the current "Standards for Specification, Scope, Application and Limitation of Food Additives", a photocopy of the food additives license issued by the Ministry of Health and Welfare is required, and shall be governed by the regulation of "F01". (2) For importation of flavorings or food additive mixtures, shall be governed by the regulation of "F01".2. For importation of foods but not food additives, shall be governed by the regulation of "F01". 3. If the imported food additives and it is samples or gifts, a" application import certificate" issued by the Ministry of Health and Welfare is required. 4. Importation of commodity not to be used as foods or food additives, should list the special code DH99999999508 on the import application and is exempted from the above regulations.

報表代號: FHBE010R01 程式代號: FHBE010 異動編號: R10529

列印日期: 104/12/11 列印時間: 17:35:06

輸入規定代號說明

553

進口毒性化學物質,應檢具經進口地環境保護主管機關備查之運送聯 單辦理通關放行,如非屬環保署公告列管之毒性化學物質,應驗憑環 保署出具之不列管證明文件通關放行。

For importation of toxic chemicals, a completed delivery form which has been approved by the government authority of the importing country in charge of environmental protection is required for customs clearance; but if the imports are not controlled items announced by the Environmental Protection Administration (EPA), a certificate of no control issued by the epa is required for customs clearance.

- (一)進口人用藥品,應依503規定辦理(二)進口動物用藥品, 應依406規定辦理。(三)進口非屬上述項目者,應註明「本貨品 非屬人用藥品、動物用藥品」字樣,免依上述規定辦理。
 - (1) Importation of medicines for human use is governed by the regulation of "503".(2) Importation of veterinary medicines is governed by the regulation of "406".(3)Importation of commodity not belong the aforesaid items shall be exempted from the aforesaid regulations, but a clear indication that the commodity is "not to be used as human use and veterinary medicines" is required.

(一)進口人用藥品,應依503規定辦理(二)進口動物用藥品, 應依406規定辦理。(三)進口屬食品添加物,應依508規定辦理。(四)進口非屬上述項目者,應註明『本貨品非屬人用藥品、動物用藥品、食品添加物』字樣,免依上述規定辦理。」

834

802

報表代號: FHBE010R01 程式代號: FHBE010 異動編號: R10529

輸入規定代號說明

列印時間: 17:35:06

列印日期: 104/12/11

(1) Importation of medicines for human use is governed by the regulation of "503".(2) Importation of veterinary medicines is governed by the regulation of "406", (3) Importation of food additives is governed by the regulation of "508".(4)Importation of commodity not belong the aforesaid items shall be exempted from the aforesaid regulations, but a clear indication that the commodity is "not to be used as human use, veterinary medicines and food additives" is required.

F01

輸入商品應依照「食品及相關產品輸入查驗辦法」規定,向衛生福利 部食品藥物管理署申請辦理輸入查驗。【註:相關規定應洽衛生福利 部食品藥物管理署】。

Importation of foods shall follow the "Regulations for Inspection of imported Foods and Related Products". The importer shall apply for inspection to the Food and Drug Administration, Ministry of Health and Welfare (FDA). (Note: Please contact FDA for relevant inspection requirements of food imports.)